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2020Z13982 

Vragen van het lid Kwint (SP) aan de Minister van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap over het bericht dat de VNG de bestuurlijke afspraken over 
laaggeletterdheid heeft opgezegd (ingezonden 14 juli 2020). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «VNG zegt bestuurlijke afspraken laaggelet-
terdheid op»?1 

Vraag 2
Bent u het met de VNG eens dat in de praktijk de afspraken uitmondden in 
bureaucratie, controle en beknibbeling en laaggeletterde inwoners niet verder 
hielp? Kunt u dit toelichten? 

Vraag 3
In hoeverre droegen de bestuurlijke afspraken bij aan het terugdringen van 
laaggeletterdheid volgens u? 

Vraag 4
Welke gevolgen heeft het opzeggen van de bestuurlijke afspraken voor 
gemeenten, het Rijk en laaggeletterden? 

Vraag 5
Op welke wijze gaat u de grote ambities omtrent de aanpak van laaggelet-
terdheid nu realiseren? 

Vraag 6
Bent u bereid om met de VNG in gesprek te gaan teneinde nieuwe afspraken 
te maken waar beide partijen zich in kunnen vinden? Bent u bereid tegemoet 
te komen aan de eisen van de VNG? Kunt u dit toelichten? 

Vraag 7
Waarom is de Kamer niet op de hoogte gesteld van het feit dat de VNG de 
bestuurlijke afspraken heeft opgezegd?

1 VNG, 3 juli 2020, «VNG zegt Bestuurlijke afspraken laaggeletterdheid op», https://vng.nl/nieuws/
vng-zegt-bestuurlijke-afspraken-laaggeletterdheid-op
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